
 

 

Søhavenyt nr. 51  

Referat fra bestyrelsesmøde i 

Grundejerforeningen Søhaven 

den 7. september 2009 

 

 
 

Tilstede: Poul nr. 8, Wagn-Erik nr. 3, Søren nr. 4, Mette nr. 28 

Referent: Mette 

 

Opfølgning økonomi 

Søren gennemgik vores økonomi - det ser fint ud. 

Søhavefesten løb op i ca. 6.000, hvilket passer fint i forhold til budget. 

Anskaffelser 

Foreningen har indkøbt en højtryksspuler. Den virker fint og giver et flot resultat (afprøvet i nr. 28). 

Vi overvejer at købe en brugt trailer til foreningen. Bestyrelsen undersøger mulige udgifter til 

forsikring og vægtafgift. 

Poppel Alléen 

Sagen om poplerne er nu afsluttet og må betegnes som en rigtig solstråle-historie.  

Vedligeholdelsesdag  

Efterårets vedligeholdelsesdag er fastsat til søndag den 4. oktober – husk tilmelding/afmeldning 

hos Mette nr. 28.  

Blandt arbejdsopgaver på dagen vil være beskæring af træer ved søen og plantning af nyt træ som 

erstatning for træet vi fældede sidste år. 

Nilan eftersyn.  

Alle husstande, der har ønsket det, burde have fået udført Nilan eftersyn af firmaet CNS. 

Tak til Poul som har indsamlet nøgler, for os der ikke var hjemme. 

Skuret 

Det er lidt uklart hvem, der har nøgle til skuret. Wagn Erik vil lave en liste. 
Wagn Erik vil desuden opdatere skurets inventarliste. 
 
Sommerfest 
Søhavefesten var en stor succes:  vejret holdt næsten tørt, hoppeborgen blev brugt flittigt, maden 

var udsøgt og som noget helt nyt var boccia-konkurrencen færdig til tiden. 



Tak til Festudvalget og en særlig tak til Steen, som havde skaffet et par super gode musikere. 

 
Eftersyn og udskiftning af fuger. 

Nr. 26 (Kim og Jytte) og nr. 28 (René og Mette) har fået udskifter samtlige udvendige fuger 

omkring vinduer og døre, samt fuger i badenicher. Fugemanden meddeler, at fugerne bør være 

’bløde’, og flere af vores vinduesfuger var blevet hårde, hvorfor vi valgte at udskifte samtlige 

udvendige fuger.. 

Mette nr. 28 vil forsøge at få et tilbud fra fugemanden (Kvalifuge Aps ved Kent Madsen) – dels til 

udskiftning af fuger i baderum og dels til udskiftning af udvendige fuger. 

 

Ejendomsvurdering 

Vi har fået afslag på vore individuelle klager af vores ejendomsvurdering. 

Nogle husstande vil anke afgørelsen. Det er op til den enkelte husstand at anke. 

Ny vurdering forventes i oktober 2009.  

 

Næste møde: Mandag den 23. november kl. 20.00 hos Poul.  


